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VERKIEZINGSPROGRAMMA
IN HET KORT

Marie José Fles, Lijsttrekker GroenLinks Noordwijk

NIEMAND IN DE STEEK LATEN
Iedereen in Noordwijk moet prettig en veilig kunnen leven.  
Iedereen moet kunnen meedoen, via een baan,  
vrijwilligerswerk of school. Kun je geen baan vinden?  
Dan willen wij dat de gemeente je daarbij helpt.

En als je ziek wordt of je baan verliest, willen wij dat er  
een goed sociaal vangnet is: mensen die je verzorgen of helpen.  
Niemand mag in de steek worden gelaten!
 

SCHOON EN EERLIJK
GroenLinks staat voor een gezonde, veilige toekomst.  
Daarom kiezen we voor schoon vervoer zonder vieze uitstoot.  
Bij ons hebben voetgangers, fietsers en elektrisch Openbaar  
Vervoer voorrang. Daarom willen wij meer betere fietspaden.  

En wij willen flink wat geld uitgeven aan Openbaar Vervoer,  
bijvoorbeeld aan een treinstation in Noordwijkerhout.
Aan de andere kant willen we het gebruik van auto’s verminderen.
Bijvoorbeeld door parkeren aan Zee duurder te maken.  
En we zijn tegen de bouw van de autoweg Duinpolderweg in de Zilk!

Ook willen wij een ‘dementievriendelijk’ dorp zijn. In zo’n dorp is er steun  
voor mensen met dementie én hun familie en vrienden, de mantelzorgers.  
In de wijken zien we graag ‘buurtkamers’ komen,  
waar mensen een praatje kunnen maken en een ‘bakkie’ doen.

GroenLinks wil dat ouderen en jongeren met een beperking zo lang mogelijk thuis wonen.  
Het aanpassen van woningen is dan nodig, bijvoorbeeld het aanbrengen van een traplift.  
Mensen met weinig geld moeten daarbij hulp van de gemeente krijgen. 

Lees het volledige verkiezingsprogramma op https://noordwijk.groenlinks.nl

Regenwater willen we zoveel mogelijk opvangen.  
Dit water kun je bijvoorbeeld gebruiken om te douchen.  
En van de opbrengst van windmolens op zee  
moet Noordwijk extra geld kunnen krijgen.
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Op ons strand staan permanente strandpaviljoens,  
paviljoens die na de zomer niet worden afgebroken.  
Wij willen niet dat deze strandpaviljoens groter worden.  
Ook willen wij niet meer strandhuisjes.

Het strand is natuur,  
waar we zuinig op moeten zijn.  
De verwijdering van afval van de paviljoens  
moeten de paviljoens zelf betalen.  
GroenLinks vindt: 
de vervuiler betaalt, ook op het strand.

De blauw-alg in het Comomeer bij Noordwijkerhout  
willen we op een natuurlijke manier bestrijden,  
zodat iedereen er veilig kan zwemmen.

GESCHIEDENIS,  
STRAND EN SPORT
GroenLinks wil ook extra aandacht voor sport en kunst.  
Daarom willen wij dat er voor mensen met weinig geld 
een sport- en cultuurpas komt.
Ook willen we meer steun voor onze mooie musea,  
waar je kunt genieten en leren van onze geschiedenis.  
Geschiedenis is belangrijk voor Noordwijk!

En op school moet er  
meer aandacht komen  
voor zwemmen in zee.
Kinderen moeten leren over  
gevaarlijke stromingen in zee, de muien.
Deze kennis is erg belangrijk  
als je aan de kust woont.

Door onze schone, eerlijke oplossingen  
wordt Noordwijk steeds groener.
In 2030 willen we dat Noordwijk een  
‘energiepositieve’ gemeente is.

Veel Noordwijkers moeten veel te lang wachten op een huis.
GroenLinks wil daarom dat er meer woningen komen.  
Natuurlijk zijn we voor milieuvriendelijk bouwen.  
Wij willen energiezuinige, maar vooral ook betaalbare huizen.  
Dat is belangrijk voor mensen met weinig geld.

GroenLinks is dus heel zuinig op het milieu.  
Wij kiezen altijd voor schone en eerlijke oplossingen, 
waarbij we zoveel mogelijk gebruik maken 
van regen, zon en wind. 
Zo willen we graag een dak op het 
parkeerterrein aan het Wantveld 
om er zonnepanelen op te zetten. 
En waarom zouden we geen zonnepanelen op  
lege sportvelden kunnen leggen? 

Lees het volledige verkiezingsprogramma op https://noordwijk.groenlinks.nl

Goede zorg voor dieren is belangrijk.
Daarom zijn we tegen de bio-industrie.
In deze veel te grote fokkerijen is veel dierenleed.

Bij het houden van dieren komen gassen vrij.
Bijvoorbeeld methaan en koolstofdioxide.
Dit zijn broeikas-gassen, die slecht zijn voor ons klimaat.
Het transport van dieren geeft ook nog eens veel vieze uitstoot.

Daarom zijn wij voor minder of geen vlees eten. 
En ook minder zuivel is beter voor iedereen.
De gemeente moet hierin het goede voorbeeld geven.
Daarom willen wij, dat de gemeente op haar bijeenkomsten 
voortaan vegetarisch eten serveert.
En daarnaast lokale en regionale lekkernijen.
Al dit voedsel moet dier- en milieuvriendelijk zijn.
Dit plan moeten we samen met lokale ondernemers regelen.

HET BELANG VAN DIERENWELZIJN
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  GA STEMMEN OP 21 NOVEMBER!!

Als allerlaatste nog dit. GroenLinks ziet op 1 januari  
graag één groot gemeentelijk vuurwerk.  
Dat is mooi, veilig en milieuvriendelijk!

Tot slot: heel belangrijk vindt GroenLinks openheid, eerlijk zaken doen. 
Wij zijn voor ‘transparantie’ en tegen vriendjespolitiek.  
Wij willen dus niet dat politiek en bedrijven elkaar stiekem helpen.
Ook vinden we dat geld van de gemeente, subsidies,  
voor het algemeen belang moeten zijn, voor alle Noordwijkers.  
En de ontvangers van subsidie moeten duidelijk maken,  
waar het geld voor gebruikt is. 
Wij willen dat de Rekenkamer van de gemeente,  
die dit soort zaken controleert, meer onderzoek gaat doen. 

Lees het volledige verkiezingsprogramma op https://noordwijk.groenlinks.nl

NOORDWIJK

Verder willen we graag een ‘jeugdburgemeester’.  
Dat is een jonge Noordwijker, die de echte burgemeester adviezen mag geven  
over de jeugd. Want ook in ons dorp is de afstand tussen jong en oud groot.
Deze ‘kloof’ heeft onder andere te maken met het internet en de sociale media. 
Door een jeugdburgemeester kan de band tussen oud en jong sterker worden.

VLUCHTELINGEN EN OPENHEID
GroenLinks wil dat iedereen meedoet, ook vluchtelingen. 
Zij verdienen gastvrijheid in Noordwijk. 
Wij willen de vluchtelingen snel onze taal leren. 
En wij willen hen graag helpen hier een bestaan op te bouwen.

Ook wil GroenLinks dat belangrijke teksten van de gemeente in  
eenvoudige taal worden opgeschreven. Dat is niet alleen fijn  
voor vluchtelingen, maar ook voor anderen,  
die moeite hebben met lezen en schrijven.
Op deze manier kan iedereen moeilijke onderwerpen toch begrijpen.


